

1. 家庭 / 个人

- a. 祈求上帝的大能保护孩子们。特别是免受数码世界文化的影响。 祷告他们在信心和智慧上都茁壮成长。 “耶稣的智慧和身量，并上帝和人喜爱祂的心，都一齐增长” -路加福音 2:52
- b. 为着个人的属灵生命祷告。祷告自己可以在每一天都操练与神亲近，透过灵修祷告读经的生活中真正与神建立亲密关系，才能面对这时代的诱惑和试探。

2. 教会

- a. 为各教会的合一来祷告。许多宗派的林立，导致许多的分裂出现，也成为了许多非信徒眼中不好的见证。祷告教会可以找到合一的出路，在不违背真理和救恩的情形下，彼此接纳和相爱。
- b. 祈求主开我们的眼睛，让我们能看到周围人的需要，并赐我们有一颗怜悯的心来帮助他们。 祷告让我们有勇气成为上帝的手和脚，帮助那些受伤的人

3. 国家

- a. 为着 10 月 13 日的 2024 年的财政预算案祷告，期盼所策划的一切款项，真的能够帮助提升马来西亚人的经济，给予需要的家庭直接的帮助。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/10/13/603402>
- b. 为 10 月 27 日举行的马来统治者会议祷告，届时将讨论沙巴和砂拉越基督徒以及锡克教徒使用‘阿拉’一词的议题，其商定结果将作为联邦政府的“最终政策”。祷告让 9 位马来统治者能以国家的多元社会缘故，做出公平和正义的决定。
<https://www.enanyang.my/%E8%A6%81%E9%97%BB/%E9%9D%9E%E5%9B%9E%E6%95%99%E5%BE%92%E7%94%A8%E9%98%BF%E6%8B%89%E5%AD%97%E7%9C%BC%E8%AE%AE%E9%A2%98-%E5%86%85%E9%95%BF%E5%BB%BA%E8%AE%AE%E5%B0%86%E4%BA%A4%E7%BB%9F%E6%B2%BB%E8%80%85%E4%BC%9A%E8%AE%AE>

4. 世界

- a. 不忘记继续为着俄罗斯及乌克兰的战争祷告。近期俄罗斯向乌克兰东部重要城市发动密集空袭，造成许多的死伤。求神帮助双方领导人放下自我，进行协调，以和为贵，减少生命的伤害。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231015/international/5058359>
- b. 为以色列和巴勒斯坦祷告，让他们都能遇见和平之君，唯有透过祂才能实现有意义的和解。为战争地区祷告，求神提供足够物资，生活所需，加强医疗系统，将所有的伤害减到最低。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231016/international/5061352>

Methodist Issachar Watchmen 19-25/10/2023

Prayer items 3rd week of October

1. Family/Individual

- a. Pray for God's protection over the children. Especially from the influence of digital culture. Pray that they will grow in faith and wisdom. "Jesus grew in wisdom and strength and in favor with God and men" - Luke 2:52.
- b. Pray for our personal spiritual life. Pray that we can learn to draw close to God every day, and truly establish an intimate relationship with God through a life of spiritual practice, prayer and Bible reading. This is so that we can face the temptations of this era.

2. Church

- a. Pray for the unity of the churches. The establishment of many cults have led to the emergence of many divisions and has also become a bad witness in the eyes of many non-believers. Pray that the church can come together and work towards unity, to accept and to love one another without violating the truth.
- b. Ask the Lord to open our eyes so that we can see the needs of those around us and give us a compassionate heart to help them. Pray that God answers our prayers and grant us the courage to be God's hands and feet to help those who are hurting.

3. Country

- a. Pray for the 2024 Budget that was announced on October 13, and hope that all the funds planned can actually help improve the economy of Malaysia and provide direct help to families in need.
<https://www.thestar.com.my/news/2023/10/13/interactive-key-takeaways-from-budget-2024>
- b. Pray for the Malaysian Rulers' Conference to be held on October 27: where the issue of the use of the word 'Allah' by Christians and Sikhs in Sabah and Sarawak will be discussed and the outcome agreed upon will serve as the federal government's "final policy". Pray that the nine future rulers will make fair and righteous decisions for the sake of the country's diverse society.
<https://www.freemalaysiatoday.com/category/nation/2023/10/09/rulers-to-get-report-on-use-of-allah-later-this-month/>

4. The world

- a. Don't forget to continue praying for the war in Russia and Ukraine. Recently, Russia has launched intensive air strikes on important cities in eastern Ukraine, causing many casualties. Ask God to help the leaders of both sides put aside their egos, engage in negotiations, value peace, and reduce the harm to lives.
<https://www.bbc.com/news/world-europe-67095103>
- b. Pray for Israel and Palestine that both will encounter the Prince of Peace, through whom meaningful reconciliation can be achieved. Pray for war-stricken areas and ask God to provide sufficient supplies and living necessities, strengthen the medical system, and minimize all harm.
<https://edition.cnn.com/2023/10/16/middleeast/israel-hamas-gaza-war-explained-week-2-mime-intl/index.html>

Pengawal Isakhar Methodist 19-25/10/2023

Doa minggu ketiga Oktober

1. Keluarga/Individu

- a. Berdoa memohon kuasa Tuhan untuk melindungi anak-anak. Lebih-lebih lagi daripada pengaruh budaya dunia digital. Berdoa agar mereka bertumbuh dalam iman dan kebijaksanaan.
- b. Berdoa untuk kehidupan rohani peribadi. Berdoa agar kita dapat berlatih mendekatkan diri kepada Tuhan setiap hari, dan benar-benar menjalin hubungan intim dengan Tuhan melalui kehidupan amalan rohani, doa dan pembacaan Alkitab, supaya kita dapat menghadapi goadaan era ini.

2. Gereja

- a. Berdoa untuk kesatuan gereja-gereja. Penubuhan banyak denominasi telah membawa kepada kemunculan banyak perpecahan dan juga menjadi saksi yang buruk di mata ramai orang yang tidak beriman. Berdoa agar gereja dapat mencari jalan untuk bersatu, menerima dan mengasihi satu sama lain tanpa melanggar kebenaran dan keselamatan.
- b. Berdoa agar Tuhan membuka mata kita supaya kita dapat melihat keperluan orang di sekeliling kita dan memberi kita hati yang berbelas kasihan untuk membantu mereka. Dengan berdoa, ia akan memberi kita keberanian untuk menjadi tangan dan kaki Tuhan untuk menolong mereka yang terluka.

3. Negara

- a. Berdoa agar Bajet 2024 pada 13 Oktober, dan harap semua dana yang dirancang benar-benar dapat membantu meningkatkan ekonomi rakyat Malaysia dan memberi bantuan secara langsung kepada keluarga yang memerlukan.
<https://www.bharian.com.my/berita/nasional/2023/10/1164423/terkini-intipati-belanjawan-2024>
- b. Berdoa agar Persidangan Raja-Raja Malaysia diadakan pada 27 Oktober, apabila isu penggunaan kalimah 'Allah' oleh penganut Kristian dan Sikh di Sabah dan Sarawak akan dibincangkan, dan keputusan yang dipersetujui akan berfungsi sebagai "dasar akhir" kerajaan persekutuan ". Berdoa agar sembilan bakal pemerintah akan membuat keputusan yang adil dan benar demi masyarakat yang majmuk di negara ini.
<https://www.astroawani.com/berita-malaysia/isu-kalimah-allah-dipersembah-ke-majlis-rajaraja-akhir-bulan-ini-441028>

4. Dunia

- a. Berdoa untuk perang di Rusia dan Ukraine. Baru-baru ini, Rusia telah melancarkan serangan udara intensif ke atas bandar-bandar penting di timur Ukraine, menyebabkan ramai terkorban. Mintalah Tuhan untuk membantu para pemimpin kedua-dua pihak mengetepikan ego mereka, terlibat dalam rundingan, menghargai keamanan, dan mengurangkan bahaya kepada kehidupan.
<https://international.sindonews.com/read/1226493/41/presiden-putin-serangan-balik-ukraina-gagal-sepenuhnya-1697361026>
- b. Berdoa untuk Israel dan Palestin agar kedua-duanya akan bertemu dengan Putera Damai, yang melalui hany perdamaian yang bermakna dapat dicapai. Berdoa untuk kawasan perang dan minta Tuhan menyediakan bekalan dan keperluan hidup yang mencukupi, menguatkan sistem perubatan, dan meminimumkan semua bahaya.
<https://www.bbc.com/indonesia/media-67130837>